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Commissie 1 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 1.  Deze vindt plaats op dinsdag 19 
maart 2013 om  19:30  uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- kapitaalverhoging Publi-T 
- Toelichting betreffende de toepassing van de roerende voorheffing op bepaalde inkomsten van de 

stad 
- Strategisch planningsproces - toelichting methodiek en aanpak participatie 
- Vraag van raadslid Eric Vos: zijn er afspraken over de wijze van aanpak van bovenlokale plannen in 

intercommunales of projectverenigingen zodat dit ook vertaald kan worden in de BBC oefening die 
de deelnemende gemeenten aan het maken zijn 

- Evaluatie strooiplan 
- Toelichting StadsTV 
- Meldings-app 
- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
John Guedon 
Commissievoorzitter 
 

 



Toelichting bij de agendapunten van commissie 1 van 19/03/2013 
 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
kapitaalverhoging Publi-T 
De financieringsvereniging IKA is op verzoek en voor rekening van de gemeenten-deelnemers aandeelhouder 
van Publi-T, de holding die instaat voor de Belgische en publieke verankering van de transportnetbeheerder voor 
elektriciteit Elia. 
Publi-T heeft beslist tot een kapitaalverhoging over te gaan.  
Deze kapitaalverhoging dient voor de financiering van de overname van de aandelen in Publi-T van de 
Gemeentelijke Holding. 
Het voorbehouden gedeelte voor IKA bedraagt 4.822.285,06 euro. De aandelen zullen vanaf de datum van 
volstorting dividendgerechtigd zijn en dus opbrengsten genereren voor IKA en de participerende gemeenten. 
De opbrengsten uit deze kapitaalverhoging, geschat op 7%, komen integraal ten goede aan de inschrijvende en 
borgstellende gemeenen. 
De gemeenten-deelnemers hebben de kans IKA te verzoeken voor hun rekening bijkomende aandelen Publi-T te 
verwerven en dat in verhouding tot hun huidig aandeel in deze participatie. 
Deze  proportionele investeringen worden voor alle gemeenten-deelnemers voor zover mogelijk gefinancierd met 
bij IKA beschikbare middelen. Aangezien de financiële reserves beperkt zijn, wordt een borgstelling gevraagd om 
indien nodig externe financiering te kunnen aangaan. Deze zal in voorkomend geval voor resultaat en dus enkel 
in de boekhouding van IKA verwerkt worden. 
Er hoeven dus door de gemeenten geen middelen te worden gestort en de voor 2013 vooropgestelde dividenden 
blijven behouden. 
Voor de stad Turnhout betreft het een onderschrijven en borgstelling voor een bedrag van 364.178,76 euro. 
 
Toelichting betreffende de toepassing van de roerende voorheffing op bepaalde inkomsten van de stad 
In de laatste gemeenteraad werden er door de heer Pierre Gladiné twee vragen gesteld betreffende de roerende 
voorheffing die van toepassing is op gemeentebesturen, waaronder de stad Turnhout. 
Het antwoord op deze vragen wordt meer gedetailleerd toegelicht. Volgende punten komen aan bod. 

- Korte schets van het wettelijk kader 
- Onderzoek gevoerd door de fiscale administratie 
- Detail van de aanslagen 2008 tem 2012 + ingediende bezwaren 

 
Strategisch planningsproces - toelichting methodiek en aanpak participatie 
2013 is een planningsjaar. We krijgen een jaar de tijd om het strategisch meerjarenplan 2014-2019 op te stellen. 
Elk bestuur kan dat op haar manier doen. In de toelichting geven we een round-up van het reeds gedane werk en 
gaan we in op de volgende stappen die we in het planningsproces zullen nemen. 
 
Vraag van raadslid Eric Vos: zijn er afspraken over de wijze van aanpak van bovenlokale plannen in 
intercommunales of projectverenigingen zodat dit ook vertaald kan worden in de BBC oefening die de 
deelnemende gemeenten aan het maken zijn 
Op de agenda van de opstartvergadering van de Projectvereningen erfgoed Noorder-kempen staat volgend 
agendapunt. 
Toekomst- en beleidsplanning vereniging 2014-2019  
De medewerkers van Erfgoed Noorderkempen zijn volop bezig met het ontwikkelen van een gezamenlijke visie 
voor de toekomst, er zijn nogal wat uitdagingen op komst maar er zijn ook vele kansen. Op de vergadering wordt 
een stand van zaken gegeven. 
Vraag is of er afspraken zijn over de wijze van aanpak van bovenlokale plannen in intercommunales of 
projectverenigingen zodat dit ook vertaald kan worden in de BBC oefening die de deelnemende gemeenten aan 
het maken zijn. 
Dit om te vermijden dat medewerkers van projectverenigingen of andere bovenlokale structuren waarin de stad 
participeert hun energie heel gericht kunnen aanwenden. 
Deze vraag leunt aan bij vorig agendapunt. 
 



Evaluatie strooiplan 
Het strooiplan, dat de voorbije winter werd gehanteerd, wordt geëvalueerd en eventueel aangepast. 
 
Toelichting StadsTV 
Het betreft het verspreiden van stedelijke informatie via de regionale televisie onder diverse vormen zoals o.a. 
informatieve programma’s, digitext, … . 
 
Meldings-app 
Een student van de universiteit Hasselt heeft voor zijn eindwerk een meldings-app gemaakt voor onze Stad in 
samenwerking met de dienst mobiliteit. Deze app zal toegelicht worden alsook de testfase die weldra van start 
gaat en de mogelijkheden die het ons biedt naar de toekomst toe. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Kennisneming bemerking vanwege de dienst Toezicht Financiën Gemeenten  n.a.v. het nazicht van het budget 
2013 en meerjarenplan dat door de gemeenteraad werd goedgekeurd op 28 januari 2013. 
Het budget 2013 en meerjarenplan werd nagezien door de dienst Toezicht Financiën Gemeenten. 
N.a.v. dit toezicht werd volgende opmerking geformuleerd: 
‘ Uit de cijfers blijkt dat uw stad geconfronteerd wordt met een permanent tekort op het eigen dienstjaar. Dit 
brengt  op termijn het financieel evenwicht in het gedrang als ook de reserves geleidelijk opgebruikt worden. 
De beleids-en beheerscyclus (BBC) waarmee ook uw bestuur vanaf 2014 zal werken, vereist dat het functioneel 
evenwicht op lange termijn wordt aangetoond door middel van de autofinancieringsmarge.’. 
 
Uit het college 
 
Varia 
 
 
 

 


